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Närvarande:  

Lars Eriksson, IFS, ordförande 
Lena Spanó, Strokeföreningen i Stockholms län, vice 
ordförande 

 Maggan Cervinger, parkingenjör, tekniska avdelningen 
 Anders Anagrius, sekreterare 
 
 
 
 
Justering den 11 september 2007 
 
 
 
 
Lars Eriksson   Lena Spanó 
 
 
 
 
§1.  Godkännande av dagordning 
 
Dagordningen godkändes. 
 
§2. Justering av dagens protokoll 
 
Lars Eriksson och Lena Spanó utsågs att justera dagens protokoll. Tid 
för justering är den 11 september 2007. 
 

Protokoll nr 7/2007 
 
Sammanträde med lokala handikapprådet i Spånga-Tensta 
Tisdagen den 4 september 2007 
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§3. Föregående protokoll 
 
Anmäldes att protokollet från lokala handikapprådets sammanträde 
den 29 maj 2007 justerades den 5 juni. 
 
§4. Stadsmiljö 
 
Parkingenjör Maggan Cervinger informerade om aktuella ärenden. 
 
Projektet att tillgänglighetsanpassa Spånga By fortskrider. Nästa 
projektmöte äger rum den 12 september på trafikkontoret i tekniska 
nämndhuset.  Planering finns att för bl.a. en anpassad klätterlek. 
Däremot finns för närvarande inte någon planering för att göra en 
anpassning och upprustning av den befintliga plaskdammen. 
 
Lokal handikapprådet uttalade att det är mycket angeläget att en 
stimulerande vattenmiljö skapas av den gamla plaskdammen. Det 
skulle göra det möjligt att ha en pedagogiskt och anpassad vattenlek 
för barn med olika funktionshinder såväl neurofysiologiska som 
fysiska.  
 
Gribbans lekplats byggs om och anpassas särskilt till barn med 
funktionshinder inom bl.a autismspektrat. 
 
Stadsdelsförvaltningen vill ta bort ett antal parkbänkar i närheten av 
Nydalsparken. Lokala handikapprådet ombeds lämna synpunkter 
direkt till Maggan Cervinger. 
 
 
§5. Nämndärenden 
 
Ärenden till stadsdelsnämndens sammanträde den 20 september gicks 
igenom. Bl. a. behandlar nämnden tertialrapport 2 där förvaltningen 
prognostiserar ett 0-resultat för anslag 1 och ett underskott inom 
anslag 2 på ca 10 Mkr. Anslag 2 utgörs huvudsakligen av 
försörjningsstöd. 
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Förvaltningen föreslår i ett särskilt ärende att två våningsplan i Tensta 
servicehus ska få göras om till boende för personer inom 
socialpsykiatrin. 
 
 
§6. Anmälan av inkomna protokoll 
 
Inga protokoll fanns att anmäla. 
 
§7. Anmälan av inkomna skrivelser i övrigt 
 
Anmäldes kallelse med dagordning till stadsbyggnadsnämndens 
handikappråds sammanträde den 21 augusti 2007. 
 
Anmäldes skrivelser från HSO-Stockholm. 
HSO önskar en särskild kontaktperson i varje lokalt handikappråd, 
helst ordförande i respektive råd.   
Lokala handikapprådet utser Lars Eriksson till kontaktperson 
 
HSO efterfrågar i en skrivelse behovet av bostäder för personer med 
olika slags funktionsnedsättning. 
 
HSO informerar om RSMH:s och Bromma lokala handikappråds 
synpunkter på konkurrensutsättning och upphandling av verksamheter 
som rör personer med funktionsnedsättning. 
 
Till sammanträdet den 2 oktober bjuds stadsdelsförvaltningens 
ansvarige för konkurrens och upphandlingsfrågor Gabriel Marawgeh 
in.  
 
§8. Barnfrågor 
 
Inga för dagen 
 
 
§9. Övriga frågor 
 
Inga övriga frågor 
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§10. Balanslistan 
 
Listan tas upp på nästa sammanträde. 
 
 
 
Vid protokollet 
 
 
Anders Anagrius 
 
 
 
 
  
  
 
Kommande sammanträden med Lokala handikapprådet: 
2 oktober, 30 oktober, november. 
 
Alla möten kl 14 i nämndrummet, Tenstagången 55. 


